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Paco Gutiérrez es mostrava optimista per arribar a acords que permetin de 
presentar un projecte unitari. (Foto: Joan Castro) 

A la reunió d'anit a la Diputació, les distàncies entre els representants gironins i barcelonins es varen reduir sensi
blement. (Foto: Joan Castro) 

Caldes de Malavella i rhipotètic R-30 mantenen la lluita colze a colze 

Girona i Barcelona elaboren un projecte 
d'explotació conjunta dels seus circuits 

GIRONA (De la nostra Redacció).— Després de més de 
quatre hores de reunió, l'única decisió concreta que va 
prendre la comissió tècnica que estudia la viabilitat del 
circuit de Catalunya de velocitat va ser la de tornar-se a 
reunir dimecres que ve. La reunió definitiva que s'havia 
de celebrar a la direcció general d'Esports el dilluns dia 
catorze ha estat ajornada, i d'aquesta manera la comis
sió tècnica tindrà més temps per tractar el tema. 

A tres quarts de vui t , aproxi-
mandament, es reunia a la sala 
de juntes de la Diputació gironi
na la comissió tècnica encarre
gada d'estudiar la viabilitat dels 
projectes del circuit de velocitat 

Ciclo-cros 
Trofeu Pere 
Munoz 
diumenge que 
ve a Mieres 
MIERES.— A Mieres, diu
menge vinent, se celebrarà la 
tercera edició del ciclo-cros, 
prova que s'està convertint 
en habitual als Inicis de la 
temporada ciclista, quan els 
corredors encara no estan al 
cent per cent de les seves fa
cultats i les aprofiten com a 
entrenament. El III Trofeu Vi
la de Mieres Pere Mufioz 
comptarà amb la presència, 
com l'any passat, del ciclista 
olotí que aquesta temporada 
correrà a les files del Fagorde 
Luis Ocafta. 

Ara per ara Pere Mufioz ha 
confirmat la seva presència i 
si bé l'any passat no va arri
bar a córrer és probable que 
aquesta vegada sí que es ves
teixi de curt i participi al ciclo-
cros. De moment, a part d'ell, 
han confirmat la seva presèn
cia Marià Cafíardo, Santiago 
Mostajo i Jordi Fortià. 

La prova és organitzada pel 
Club Ciclista Banyoles i se ce
lebra en un circuit semiurbà a 
catorze quilòmetres de Ba
nyoles per la carretera d'Olot 
a Santa Pau. Comença a les. 
onze del matí i és per a pro
fessionals, aficionats i juve
nils. 

de Caldes Malavella i Barcelona, 
per mirar d'arribar a un acord. 
Era ja més de mitjanit quan els 
representants d'aquesta comis
sió s'aixecaven de la taula de ne
gociacions. Tan sols un acord 
concret va ser el que varen po
der explicar: «Ens tornarem a 
reunir dimecres a Barcelona per 
continuar treballant» ens deia 
Paco Gutiérrez, portaveu de la 
comissió. 

De tota manera, a la reunió 
d'anit es va treballar i si bé no es 

pot parlar d'acord, sí que n'hi ha 
un principi. Fins ara Barcelona 
havia presentat un projecte per 
al circuit de velocitat de Catalu
nya, anomenat R-30, i Girona un 
altre, a Caldes de Malavella. Els 
projectes d'explotació d'aquests 
dos circuits eren ben diferents 
però des d'ahir es va començar a 
treballar per presentar a la direc
ció general d'Esports un projecte 
unitari que contemplés ambdós 
circuits: «A la reunió —ens co
mentava Paco Gutiérrez,— , 
s'ha començat a treballar en 
l'estudi dels dos circuits però 
conjuntament, agafant els dos 
projectes i llimant les diferències 
que hi havia». 

Un punt important de la reunió 
d'anit era el tema turístic. A l'an
terior reunió s'havia decidit que 
els representants gironins pre
sentarien un estudi en què es 

tractessin les possibilitats del 
circuit de Caldes de cares al tu
risme. Sobre aquest punt el por
taveu de la comissió manifesta
va: «S'ha presentat aquest estu
di i ambdues parts estan total
ment d'acord en què les comar
ques gironines tenen un poten
cial turístic important, que és un 
factor a tenir en compte a l'hora 
de decidir la ubicació del futur 
circuit. Girona, es evident, té 
més possibitats d'ingressos per 
turisme que Barcelona». 

Ara tan sols resta una reunió 
per intentar arribar a un acord, 
entre les posicions gironines i les 
barcelonines, per tal de presen
tar a la direcció general d'Es
ports un projecte unitari i així ho 
reconeixia Paco Gutiérrez: «Jo 
crec que arribarem a un acord 
per presentar un projecte unitari 

a la Generalitat. Dimecres tin
drem a Barcelona la reunió defi
nitiva, de la qual ha de sortir 
aquest acord, que Jo crec que 
sortirà. Després la comissió pre
sentarà el seu estudi a la direcció 
general d'Esports de la Generali
tat de Catalunya que serà, en de
finitiva, la que haurà de dir on 
quedarà ubicat definitivament el 
circuit permanent de velocitat de 
Catalunya». 

Per altra banda, la reunió que 
dilluns vinent,dia catorze, s'ha
via de celebrar a la direcció gene
ral d'Esports, a Barcelona, ha es
tat ajornada i serà el dia vint-i-un 
quan es portarà a terme. Men
trestant, la comissió tècnica 
continuarà treballant, to t cer
cant un acord que ara com ara 
sembla ben difícil d'assolir. 

El comitè d'apel.lació no ha fet cas del recurs espanyolista 

L'Espanyol de bàsquet torna demà 
a Girona per jugar el Cajamadrid 

GIRONA (De la nostra Redac
ció).— L'equip de bàsquet del 
RCD Espanyol de Barcelona, que 
milita al grup A-2 de la primera 
divisió, jugarà contra el Cajama
drid al pavelló de Palau Sacosta 
de Girona per segona vegada. 
Demà a les set de la tarda l'equip 
espanyolista tornarà a Palau, ja 
que el comitè de competició li ha 
clausurat la pista per dos partits 
per culpa dels incidents a l'en
contre davant del Collado Villal
ba, fa dues setmanes, també a 
Girona. 

L'Espanyol no va donar a co
nèixer la seva decisió fins a dar
rera hora del vespre d'ahir. Tan 
bon punt el comitè de competi
ció va decidir multar-los amb 
cent mil pessetes i clausurar la 
pista per dos partits més, l'Es
panyol va presentar recurs al co
mitè d'apel.lació i no va voler do
nar a conèixer la pista on juga
rien fins que no s'hagués pro
nunciat aquest organisme. A pri
mera hora de la tarda d'ahir, el 

comitè d'apel.lació deia que no 
procedia aquest recurs i que rati
f icaven la decisió del comitè de 
competició, amb la qual cosa 
s'havien d'estar dues jornades 
sense jugar a casa. «Nosaltres 
l'únic que demanàvem era que 
ens poséssiu la sanció en una al
tra setmana ja que teníem tots 
els programes fets i ens suposa
va un problema molt gros tornar 
a fer el canvi, però no ho han 
considerat i Jugarem a Girona», 
ens manifestava un portaveu del 
club espanyolista. 

En un principi, però, l'Espa
nyol no podia jugar a Girona se
gons tenia entès, però després 
de consultar-ho amb la Federa
ció li van donar l'autorització, i 
han tornat a triar el pavelló de 
Palau com a escenari del partit. 

L'Espanyol arribarà aquest 
migdia a Girona i entrenarà al pa
velló municipal i demà a les set 
s'enfrontarà al Cajamadrid de 
Brabender per complir el primer 
partit de sanció federativa. 

Els jugadors de l'Espanyol tornaran a jugar a Glrí^na un partit de lliga per clau
sura de la seva pista.. 
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